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Zveřejnění německých dokumentů vrhá ještě více
světla na Covidovou frašku

necenzurovanapravda.cz/2024/03/zverejneni-nemeckych-dokumentu-vrha-jeste-vice-svetla-na-covidovou-frasku/

V posledních dnech vyplouvají na povrch velmi alarmující skutečnosti, které se týkají
covidového podvodu. Ještě dnes mimo tohoto článku, který poukazuje na záměrné
zatajování důležitých informací ze strany německé vlády, přinesu i další, ve kterém se
dozvíte i jiné velmi alarmující informace, včetně jméno člověka, který celou frašku vedl.

Stále více se potvrzuje přesně to, co mnozí z nás tušili od začátku: ve většině vlád byly
usazeny oddané loutky (korumpovatelné či vydíratelné), o kterých se vědělo, že budou
poslouchat.

A stejně tak se vědělo, že neprozradí své loutkovodiče a ani další okolnosti jednoho z
největších podvodů v dějinách lidstva.

Nyní se tedy podívejme do Německa, kde je podle všeho transparentnost sprostým
slovem.

A než si řeknete, že co se děje v Německu, vás nezajímá, pak připomínám, že naše
vláda velmi oddaně kopírovala téměř vše s čím přišlo Německo.

Velmi záhy jsem tuto skutečnost zaznamenala, stačilo proto sledovat co zavádí tam a
bylo jasné, že totéž se zavede v krátké době i u nás. V 95% případů tak tomu skutečně
bylo. Naše plně loutková vláda tehdy byla zcela pod vlivem Berlína.

Tyto informace jsou tedy i pro nás velmi důležité.

Minulý týden zveřejnil Institut Roberta Kocha (německé CDC) více než 2 500 stran
dokumentujících zasedání „krizového týmu Covid“ mezi lednem 2020 a dubnem 2021.
Učinili tak v reakci na dlouhotrvající soudní spory novinářů z Multipolaru.

Jedná se o velké odhalení – německý ekvivalent Fauciho e-mailových zpráv z roku 2021
– které nás přivádí přímo do interních diskusí manažerů pandemie během lockdownů v
roce 2020 a raných fází očkovací kampaně.

Zápisy a programy jednání si můžete stáhnout sami zde. Jsou silně redigované, ale
poskytují neutěšený pohled na celý pandemický cirkus a jeho idiotské, nešťastné
koordinátory.

Bude mi trvat týdny, než je dostuduji, ale německý Twitter odvedl značný díl práce a
odkryl mnoho důležitějších odhalení, stejně jako tento překvapivě kritický článek ZDF.
Zde chci zdůraznit pouze tři body.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/zverejneni-nemeckych-dokumentu-vrha-jeste-vice-svetla-na-covidovou-frasku/
https://www.eugyppius.com/p/massive-german-document-release-sheds?utm_source=post-email-title&publication_id=268621&post_id=142914076&utm_campaign=email-post-title&isFreemail=true&r=sl8h5&triedRedirect=true&utm_medium=email
https://bastian-barucker.de/RKIProtokolleganz.pdf
https://www.zdf.de/nachrichten/politik/deutschland/rki-protokolle-corona-klagen-100.html
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1. Jak již společnost Multipolar informovala, v zápisu ze dne 16. března 2020 je zajímavý
moment, kdy se dočteme, že byly dokončeny přípravy na zvýšení celkového „hodnocení
rizik“ pandemie – tehdy na „mírné“ úrovni – jakmile nějaká redigovaná osoba (se vší
pravděpodobností ministr zdravotnictví Jens Spahn) dala signál.

To se zřejmě stalo následující den, kdy RKI náhle bez jasného základu rozhodla, že riziko
Covidu je „vysoké.“ Jistě s tím souvisí i fakt, že 16. března Neil Ferguson a jeho tým z
Imperial College zveřejnili svůj nechvalně známý dokument vyzývající k postupným
lockdownům.

To je v souladu s mnoha dalšími důkazy, které naznačují, že opatření Covid byla
předchozím politickým rozhodnutím, které vyžadovalo zveličování nebezpečí.

2. Riziko Covidu: RKI na několika místech uznává, že Covid byl mnohem méně
nebezpečný, než veřejně připouštěli.

Dne 16. prosince 2020, na začátku druhého, téměř nekonečného německého lockdownu,
je nacházíme diskutovat o lockdownech v Africe a poznamenávají, že „mají důsledky,
které jsou částečně horší než důsledky samotného Covidu.“

Dne 19. března 2021 zdůrazňují, že „Covid-19 by neměl být srovnáván s chřipkou,
protože normální vlny chřipky zabíjejí více lidí, i když Covid-19 je znepokojivý z jiných
důvodů.“

3. Roušky: Dne 30. října 2020 překypovala RKI pozitivně skepsí ohledně účinnosti
respirátorů FFP2 nebo N95. Označili používání respirátorů FFP2 za opatření pouze pro
zdravotníky a uvedli, že bez správného nasazení a při použití nevyškoleným personálem
by respirátory „neměly žádný účinek.“

Povinné FFP2 pro ochranu komunity proto „nebyly založeny na důkazech,“ protože nebyl
důvod se domnívat, že by fungovaly mimo kontext profesionální zdravotní péče. Dokonce
navrhli, aby o tom byla veřejnost informována, což se samozřejmě nikdy nestalo.

Místo toho jsme během několika měsíců stejně dostali první nařízení na nošení roušek
FFP2. Zde připomínám, že toto nařízení v celé Evropě dodržovalo jen Německo, po
kterém jsme to převzali pouze my a Rakousko, případně část Itálie. Nikde jinde NEBYLY
prachové respirátory povinné.

Studie později zjistily, že dlouhodobé nošení respirátorů mnoha lidem poškodilo zdraví. To
se vědělo předem, proto také nechaly tyto loutkové vlády odstranit z respirátorů
upozornění, že se musí po 40 minutách nošení sundat a je nutné se prodýchat.

Později se zjistilo, že jak v Německu, tak v Rakousku (a pravděpodobně i u nás) si
příbuzní některých čelních politiků na respirátorech pohádkově vydělávali.

Jsou zde i další věci, jako je otázka vznesená 8. ledna 2021, zda nastal čas „odklonit se
od narativu o kolektivní imunitě prostřednictvím očkování,“ když jsou vakcíny skutečně k
dispozici.

https://multipolar-magazin.de/artikel/rki-protokolle-1
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Poznámka ze dne 5. března 2021 uvádí, že omezení pro neočkované a dosud
nenakažené osoby nejsou technicky ospravedlnitelná a jsou v rozporu s etickými
pokyny Světové zdravotnické organizace.

Dne 19. března 2021 se vedla diskuze o tom, proč se po očkování 7 milionů
nejzranitelnějších Němců dosud neprojevily žádné účinky na snížení úmrtnosti.

Všichni jsme byli nazýváni šílenci, konspiračními teoretiky, antivaxery a ještě hůře pro
naše pochybnosti, že Covid je tak nebezpečný, že lockdowny stojí za to, že povinné
nošení roušek má nějaký smysl a že vyloučení neočkovaných z veřejného života je
alespoň vzdáleně ospravedlnitelné.

Spousta z nás byla za to, že jsme takové věci říkali, cenzurovaná a ostrakizovaná.

Ze zprávy RKI vyplývá, že němečtí manažeři v oblasti veřejného zdraví vedli po celou
dobu v soukromí přesně ty samé diskuse. Naši politici nám říkali, že všechno to šílenství
je nutné.

Ve skutečnosti byli vědci pouhými nástroji předchozího politického rozhodnutí vnutit nám
celé toto pandemické divadlo. Fungovali pouze proto, aby propůjčili pandemické politice,
o níž sami živili skryté pochybnosti, pseudovědeckou auru.

Nejhorší na tom je, že z toho nic nevzejde a nic nevzejde ani z ještě větších odhalení,
která budou pravděpodobně následovat.

O dalším velmi alarmujícím odhalení se ještě během dnešního dne dozvíte z jiného
článku na toto téma…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 9 Průměrně: 4.6]


